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Page 2 塵杯清潔 本產品不適用與下列人群：兒童，行為能力、感知能力受限的人士，有精神障礙的人士，以及 缺乏操作本產品的必要經驗和知識的人士。上述人群需在負
責其安全的監護人之監督或指示下， 方可操作本產品。應當採取監督措施，確保兒童不會將此產品用作玩具玩耍。 只能使用本产品提供的适配器对电池包进行充电。...
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Page 6 塵杯清潔 塵杯清潔 按壓清潔按鈕，拆下過濾棉、塵杯過濾棉、塵杯過濾棉支架； 逆時針旋轉下塵杯至開鎖符號位置，然後取下 拆下上塵杯和灰塵分離器（逆時針
旋轉取下）。...

Page 7 塵杯清潔 使用清潔刷清理附著的垃圾。 1. 地板刷子的風路內有垃圾堆積的時候，請用舊的一次性筷子等除去； 東芝售後進行更換 2. 地板刷子的過濾部分積滿
灰塵時，請用扁吸去除； 3. 除旋轉部和護蓋以外請不要水洗（否則會導致故障）； 4. 請不要在旋轉部的兩端注油（可能會導致旋轉不良）。...

Page 8 Auto / Off /...

Page 9 產品規格 * 根據室溫和使用時間等會有所不同。 Boost Auto 電池包更換請找專業人士更換。...
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Product Introduction Safety Warning Precautions In order to use this product correctly and
safely, please carefully read and fully understand this manual before use. Keep it properly for
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cigarette butts, and it is strictly forbidden to suck the following objects: 1.

Page 12: Parts Name
Product Introduction Parts name Main unit Extension tube Electric floor brush Charging stand
Power adapter Bed brush Combination brush Flat nozzle Dust cup cleaning brush Press and hold
the button to disassemble Press and hold the button to disassemble...

Page 13: Description Of Indicators
Product Introduction Instructions for Use Description of Indicators Charging The battery is not
charged when the product is delivered. Please be sure to fully charge the battery before use.
Place the cleaner on the charging stand and the charging start when the charging Function
Status Indication...

Page 14: Cleaning
Instructions for Use Instructions for Use Cleaning Accessories Before you start cleaning, please
clean up large garbage, such as rocks and packaging Interworking Scenes film, in order to
prevent blocking the air duct or scratching the cleaner. Accessories Main unit Extension tube 1.

Page 15: Cleaning And Maintenance
Cleaning and Maintenance Cleaning and Maintenance Dust Cup Cleaning Dust Cup Cleaning In
order to maintain the suction power, please clean up the garbage regularly after finishing
cleaning. If the suction power is still low after the above steps, please wash the dust cup
Disassemble parts Take out the dust cup: Keep the cleaner in an upright state, press the dust
cup button and take out the dust cup.

Page 16: Electric Floor Brush Cleaning
1. Do not use detergent or other agents for cleaning; 2. After washing, it must be completely
dried before putting it back into use; 3. Do not use hair dryer for drying; 4. The dust cup cotton
filter is consumable. To replace it, please contact TOSHIBA after sales.

Page 17: Other Cleaning
Cleaning and Maintenance Troubleshooting and Specifications Other Cleaning Problem Possible
causes Solution The indicator - The charging cable is not firmly - Reconnect the charging cable
light does not connected - To protect the circuit, please light up/flash - Charge immediately
after wait patiently when charging stopping operation...

Page 18: Battery
Troubleshooting and Specifications Battery Battery Li-ion 25.2 V 2.2 Ah Dust collection capacity
0.2 L Charging time *Vary depending on room temperature and usage time. Discharging time
Boost: about 10 min Auto: 10~30 min Eco: about 40 min (including electric floor brush) About
60 min (without electric floor brush) (In the initial stage of battery use, room temperature is
20°C) * Vary depending on the ground material, the amount of...
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